
Høringssvar 

Til ”handleplan til økonomisk genopretning af Pleje og Omsorgs økonomi 2015”. 

 

 Fra medarbejdersiden i Sektor-MED Pleje og Omsorg, kan vi tilslutte os, at der 

sættes politisk fokus på udgifter til tomgangshusleje, gerne ved at finde nye 

målgrupper til de tomme boliger. Det er en udgift der har belastet vores 

økonomi gennem lang tid, og de midler der går tabt her, kunne bruges meget 

bedre andre steder. 

 

 Ligeledes kan vi tilslutte os, at BPA organiseres under Familie/handicap, hvor 

det mere naturligt hører hjemme, og der måske er bedre mulighed for at styre 

dette område. 

 

 Hvad angår bedre styring og overvågning af forbruget på ældrecentrene og 

sygeplejen, er vi bekymrede for, hvilke personalemæssige konsekvenser det 

vil få, hvis det forventes at merforbruget bringes til budgetoverholdelse, uden 

at det får konsekvenser for serviceniveauet. Der er en opfattelse blandt 

medarbejderne, at der er effektiviseret meget allerede, og at det er 

begrænset hvor meget mere der kan hentes her, uden at det vil gå ud over 

serviceniveauet. 

 

 Ikke at genbesætte lederstillingen i boformerne opfattes ikke som en optimal 

løsning i personalegruppen, da man mener, at der er stort behov for 

overordnet ledelse på området for at sikre kvaliteten i arbejdet. 

 

 



 At reducere i trivselspuljen kan vi ikke tilslutte os, da vi er af den opfattelse, at 

netop investeringen i personaletrivsel har været en væsentlig årsag til, at vi i 

Rebild Kommune har opnået at få en af landets laveste sygefraværsprocenter. 

 


